
11⋯⋯⋯|Illl洲IIII|II|Il|l|11⋯0
Q K l 8 0 9 5 2 8

一馨畈史

1

万方数据



世界历史 (双月刊)

圈地运动前英国封建保有地的蜕变

魏玛德国的家庭政策

·欧洲史·

——以“堕胎禁令”的改革与争议为中心的探讨

ch撕ty概念在英国的历史流变及其社会意蕴

侯建新(4)

孟钟捷(20)

周真真(35)

·亚非史·

书籍与治教：朝鲜王朝对华书籍交流与“小中华”意识 黄修志(49)

20世纪20年代日本陆军在对华决策中的地位与“二元外交” 郭循春(65)

种族隔离制度下南非白人政府的黑人城市化政策(1920一1960) 尚宇晨(79)

万方数据



2018年第1期

(总第248期)

2018年2月15日出版

·美洲史·

外来传染病与美国历史早期印第安人人口的削减 丁见民(96)

·学术史·

传承与革新：西方学界关于欧洲早期中古史研究的新进展 刘 寅(107)

日本的东亚史研究及其启示

西方史学界的人权史研究述评

陈奉林(123)

《世界历史》投稿指南(最新版)

英文目录及提要(Contents and Summ撕es)

(152)

孙剑编译(154)

万方数据



WoRLD HISTORY

CoNTENTS No．1

Feblllary，2018

The Transfonnation of Connotation of the 7renure and Tenant before the Enclosure Movement

in England 舶M 五。麟讥(4)

ne Family Policy of Weimar Ge珊any：Focusing on the Refo肿and ContmVersy of the

Abortion Regulation 讹ng铂D嚼ie(20)

The Historical Evolution of the Concept of ChaIity in Britain and Its Social Signi6cance

．2流。配Z^e，配危en(35)

The Book and the Rule：The Joseon Dynasty’s Book·exehanges with the Ming and Qing

Dynasties and Its Awareness of‘Smaller China’ 胁以ng尉配施i(49)

The Japanese A瑚y’s Pos“ion in the Policy—making toward China and the‘Dualistic

Diplomacy’in the l 920s Guo。Xunc危配n(65)

The Policv of A衔can Urbanization under the White Govemment in South Amca

during the Apartheid Period(1920一1960) 鼽口昭y如kn(79)

Infectious Diseases from the Old World and the Decline of the American Indian Population

in Earlv North Amedca D跏g五onm流(96)

The Transition and Innovation of the Early MedieVal European History Study

厶M Mn(107)

Japan’s East Asian History Study and Its InspiI．ation for the Discipline ConstnJetion in China

Westem Historical Studies of Human Rights

吼饥凡倒流(123)

厶“艇。愕(138)

万方数据



蓼
曩

地址：北京王府井大街东厂胡同1号 邮编：100006 电话：【们0)65275907
印刷：北京千鹤印刷有限公司

总发行订购：全国各地邮局
国外总发行：中国国际图书贸易集团有限公司(北京399信箱)
邮发代号：82-696 BNl04 CNll-1046，K ISSN 1002-们1X

删删㈣㈣脯

万方数据


